
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 12. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 479
Vil ministeren fra Kommunernes Landsforening indhente en redegørelse for,
hvordan kommunerne vil håndtere den gennemgang af op mod 200.000 sag-
er (jf. svar på spørgsmål nr. 3 ad L 111), der skønnet i 2016 vil berøre 21.000
personer (jf. svar på spørgsmål nr. 8 ad L 111), der vil skulle overgå fra kon-
tanthjælp til integrationsydelse? Redegørelsen bør omfatte kommunernes
overvejelser om at sikre de nødvendige administrative ressourcer til opgaven,
kommunernes overvejelser over, hvilke andre kommunale arbejdsopgaver der
må nedprioriteres som følge af denne sagsgennemgang, kommunernes over-
vejelser om mulighederne for at leve op til den kommunale forpligtelse til at
sikre børnefamilier tag over hovedet, hvis familierne på grund af en ydelses-
nedgang ikke længere er i stand til at betale deres husleje, og kommunernes
vurdering af behovet for udbetaling af ekstraordinære ydelser og andre særli-
ge foranstaltninger over for modtagere af integrationsydelse som følge af den
meget store ydelsesreduktion.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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